

<p align="center"><b>Приложение № 3 к Договору на оказание юридических услуг от 09.01.2019</b></p> <p align="center"><b>Изменения в Приложение № 1</b></p>	<p align="center"><b>Annex No.3 to the Legal Services Contract dated 09.01. 2019</b></p> <p align="center"><b>Amendments to Annex No. 1</b></p>
<p>Акционерное общество «Экспортное гарантийно-страховое общество», в дальнейшем именуемое «Заказчик», юридический адрес: Прага 1, ул. Водичкова 34/701, почтовый индекс 11121, регистрационный номер: 45279314, в лице инж. Яна Прохазки, Председателя Правления, с одной стороны,</p> <p>и</p> <p>ООО «Правовой Гарант» (далее и везде – «Исполнитель») в лице генерального директора Хаскельберга Илья Григорьевича, действующего на основании Устава, с другой стороны,</p> <p>по отдельности и совместно именуемые, в дальнейшем соответственно «Сторона» и «Стороны», оформили настоящее Приложение № 3 ) о внесении нижеследующих изменений в Приложение № 1:</p>	<p>Exportní garanční a pojišťovací společnost, a.s. (Export Guarantee Insurance Company Joint Stock Company), hereinafter referred to as the “Customer”, registered address: Prague 1, ul. Vodičkova 34/701, zip code 11121, registration number: 45279314, represented by Ing. Jan Prochaska, Chairman of the Board, on one part,</p> <p>and</p> <p>Law Guarantor LLC, hereinafter referred to as the "Contractor", represented by general director Khaskelberg Ilya Grigorievich, acting under the Charter, on the other part,</p> <p>individually and jointly referred to as the "Party" and the "Parties", have issued this Annex No. 3 on the introduction of the following amendments to Annex No. 1:</p>
<p>1. Изложить п. 3 Приложения № 1 в следующей редакции:</p> <p>«3. Вознаграждение Исполнителя составляет ██████████ от сумм, которые будут получены Заказчиком в соответствии с настоящим Приложением № 1.</p> <p>В случае поступления средств Заказчику траншами вознаграждение Исполнителя выплачивается пропорционально каждого транша к общей определенной в соответствии с данным способом выплат суммой, причитающейся Заказчику.</p> <p>Причитающиеся Исполнителю суммы подлежат выплате в течение 10 (десяти) банковских дней с даты поступления соответствующих сумм на банковский счет Заказчика.</p>	<p>1. Stipulate item 3 of Annex No. 1 in the following wording:</p> <p>“3. The remuneration of the Contractor shall constitute the amount of ██████████ of the funds to be received by the Customer as per this Annex № 1.</p> <p>In case of receipt of funds in tranches the remuneration of the Contractor shall be payable in proportion of each tranche to the total amount due to the Customer in accordance with the particular determined method of receipt of funds.</p> <p>The amounts payable to the Contractor shall be transferred within 10 (ten) banking days since the date of receipt of the appropriate amounts to the bank account of the Customer.”</p>

<p>2. Изложить п. 3 Приложения № 1 в следующей редакции:</p> <p>«4.1. Сумма такого дополнительного вознаграждения Исполнителя не может превышать ██████████ в месяц начиная с 1 июля 2019 г.»</p>	<p>2. Stipulate item 4.1 of Annex No. 1 in the following wording:</p> <p>“4.1. The amount of such additional remuneration of the Contractor shall not exceed ██████████ a month starting with July 1, 2019.”</p>
<p>3. Настоящее Приложение № 3 совершено в двух экземплярах, имеющих одинаковую юридическую силу, по одному экземпляру для каждой из Сторон, и вступает в силу с даты его подписания. Все остальные положения Приложения № 1, не затронутые изменениями, внесенными настоящим Приложением № 1, сохраняют свою силу в полном объеме без каких-либо изменений.</p>	<p>3. This Annex No. 3 shall be made in two originals of equal legal dignity, one original for each of the Parties, and shall enter into effect since the date of its signature. All other provisions of Annex No. 1 not affected by the amendments introduced by this Annex No. 3 shall stay in effect in their entirety and without any alterations.</p>
<p>4. Адреса, реквизиты и подписи Сторон:</p> <p><b><u>Заказчик:</u></b> Акционерное общество «Экспортное гарантийно-страховое общество», <b>Юридический адрес:</b> Прага 1, ул. Водичкова 34/701, почтовый индекс 11121, регистрационный номер: 45279314</p> <p><b><u>Исполнитель</u></b> <b>Наименование компании:</b> <b>ООО «Правовой Гарант»</b></p> <p><b>Юр. адрес:</b> 123007, Москва, Хорошевское шоссе 74 к.3 кв.32</p> <p>ИНН: 7714435433 ГРН: 1187746954911</p>	<p>4. Addresses, Bank Details and Signatures of the Parties:</p> <p><b><u>The Customer</u></b> Export Guarantee Insurance Company Joint Stock Company, <b>Registered address:</b> Prague 1, ul. Vodichkova 34/701, zip code 11121, registration number: 45279314</p> <p><b><u>The Contractor</u></b> <b>Company name:</b> <b>Law Guarantor LLC</b></p> <p><b>Legal address:</b> 123007, Moscow, Khoroshevskoye Shosse 74, bldg. 3/32</p> <p>TIN: 7714435433 GRN: 1187746954911</p>

---

Заказчик:

\_\_\_\_\_  
инж. Ян Прохазка  
Председатель Правления

Исполнитель:

\_\_\_\_\_  
Хаскельберг И.Г.  
Генеральный директор

The Customer:

\_\_\_\_\_  
ing. Jan Prochaska  
Chairman of the Board

The Contractor:

\_\_\_\_\_  
Khaskelberg Ilya  
General Director

---